
VASTEMÕISA LASTEAED PÄEVALILL 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 2 

 

 

Vastemõisa  lasteaia puhkeruumis                                                   12. novembril 2012 

 

 

 

 

Algus kell 17.00 ja lõpp 18.45. 

 

 

Juhatas Joel Purga 

Protokollis  Andra Lauk 

Osa võtsid: Katrin Ronimois (lasteaia direktor), Evelin Härm (Võilill), Marko Siren 

(Võilill), Kadri Pulk (vallavalitsuse esindaja), puudus Marge Raidma (Sinilill). 

 

PÄEVAKORD: 

1. Vallavalitsuse esindaja Kadi Pulga tutvustamine hoolekogu liikmetele 

2. Vastemõisa Lasteaed Päevalill kodukorra muudatustega tutvumine. 

3. Rühmade laste arvu suurendamise ettepanek. 

4. Muud päevakajalised teemad, küsimused, ettepanekud. 

 

 

1. Päevakorrapunkt 

KUULATI: K. Ronimois tutvustas hoolekogu uut liiget Kadri Pulka, kes on 

Suure-Jaani Vallavalitsuse esindaja Vastemõisa lasteaia hoolekogus. 

 

2. Päevakorrapunkt 

KUULATI: K. Ronimois oli eelnevalt saatnud materjalid koosolekul viibijatele 

tutvumiseks. Ta rääkis, et ped. nõukogu on oma koosolekul kodukorra heaks 

kiitnud. K. Pulk tegi ettepaneku kodukorra punkti muuta,  kus on juttu  

mänguasjade lasteaeda toomisest, et lisada sinna ka, et raha ja mobiiltelefonide 

kaasa võtmine on lubamatu. 

OTSUSTATI: Kinnitada Vastemõisa Lasteaed Päevalill kodukord. 

 

3. Päevakorrapunkt 

KUULATI: K. Ronimois rääkis, et oleks vaja suurendada laste arvu kummaski 

rühmas. Lasteaia järjekorras on lapsi, kellele tahetakse kohta alates jaanuarist 

2013. K. Pulk ütles, et Viljandi lasteaias käib laps, kelle lasteaia kulusid peab 

kandma Suure-Jaani vald. Oleks ka talle tarvis meie lasteaias kohta. 

OTSUSTATI: K. Ronimois uurib missuguseid ettekirjutusi teeb tervisekaitse 

laste arvu suurendamisel rühmades. 

 

4. Päevakorrapunkt 

KUULATI:  K. Ronimois rääkis, et jaanuarist tõuseb lasteaia toidu raha, kuna 

elekter läheb kallimaks.  

Kevadel plaanime sõita  Metsamoori pereparki, selle sõidu tarvis valmib projekt. 

E. Härm tegi ettepaneku korraldada rohkem ürituse koos lastevanematega. 

K. Ronimois tänas isadepäeva üritusest osavõtjaid. 



M. Siren küsis, kuidas on lahendatud ettepanekute kasti kasutamine. K. Ronimois 

ütles, et anonüümseid ettepanekuid ei ole tarvis, kellel on küsimusi või 

ettepanekuid, siis pöördub direktori poole. 

Arutusel oli ühele lapsele pedagoogilise taustaga tugi-õpetaja taotlusest. 

K. Pulk rääkis, et valla lasteaedadel on tulemas ühised üritused. Lumepäev, 

Sürgaveres kevadine spordipäev ja kevadel ka kevadkontsert. 

J. Purga tundis huvi, kas kõik lapsevanemad, kelle laps puudub, teatavad ka sellest 

lasteaeda. K. Ronimois vastas, et mitte alati. Tuli ettepanek, et siis pannakse laps 

kohalolijate nimekirja, kui ei ole teatatud lapse puudumisest. 

 

 

 

Joel Purga                                                                             Andra Lauk 

Juhataja                                                                                 Protokollija 


